

SOCIAL ASSISTANCE ACT

**CONSOLIDATION OF DESIGNATING
LOCAL AUTHORITIES
REGULATIONS**

R.R.N.W.T. 1990,c.S-15

AS AMENDED BY

R-030-96

LOI SUR L'ASSISTANCE SOCIALE

**CODIFICATION ADMINISTRATIVE
DU**

**RÈGLEMENT DÉSIGNANT DES
AUTORITÉS LOCALES**

R.R.T.N.-O. 1990, ch. S-15

MODIFIÉ PAR

R-030-96

This consolidation is not an official statement of the law. It is an office consolidation prepared for convenience of reference only. The authoritative text of regulations can be ascertained from the *Revised Regulations of the Northwest Territories, 1990* and the monthly publication of Part II of the *Northwest Territories Gazette* (for regulations made before April 1, 1999) and Part II of the *Nunavut Gazette* (for regulations made on or after April 1, 1999).

La présente codification administrative ne constitue pas le texte officiel de la loi; elle n'est établie qu'à titre documentaire. Seuls les règlements contenus dans les *Règlements révisés des Territoires du Nord-Ouest (1990)* et dans les parutions mensuelles de la Partie II de la *Gazette des Territoires du Nord-Ouest* (dans le cas des règlements pris avant le 1^{er} avril 1999) et de la Partie II de la *Gazette du Nunavut* (dans le cas des règlements pris depuis le 1^{er} avril 1999) ont force de loi.

SOCIAL ASSISTANCE ACT

**DESIGNATING LOCAL
AUTHORITIES REGULATIONS**

1. For the purposes of section 3 of the Act, the following are designated as local authorities:

- (a) the Fort Liard Band Council;
- (b) the council of the Town of Iqaluit;
- (c) the council of the Hamlet of Cape Dorset.

R-030-96,s.2.

LOI SUR L'ASSISTANCE SOCIALE

**RÈGLEMENT DÉSIGNANT
DES AUTORITÉS LOCALES**

1. Pour l'application de l'article 3 de la Loi, les conseils suivants sont désignés autorités locales :

- a) le conseil de bande de Fort Liard;
- b) le conseil de la ville d'Iqaluit;
- c) le conseil du hameau de Cape Dorset.

R-030-96, art. 2.